
Liszt Ferenc Kórustársaság

Egyesületi Közgyűlés Jegyzőkönyve

Ideje: 2024. február 01. 19:00 óra

Helye: Agóra Veszprém Kulturális Központ, 8200 Veszprém, Táborállás tér 1.

Levezető elnök: Szamosi Attila

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ívet aláíró tagok (24 fő a szavazati joggal rendelkező 28-ból) 

A közgyűlés levezető elnöke megállapította, hogy a közgyűlésen a szavazásra jogosultak több 
mint 70%-a megjelent, így a közgyűlés határozatképes.

A közgyűlés nyílt szavazással egyhangúan megszavazta 

- jegyzőkönyv vezetőnek: Hancz Karolinát

- jegyzőkönyv hitelesítőnek: Pfaff Józsefnét és Varga Anikót 

Napirendi pontok az előzetesen megküldöttek szerint: 

1. Beszámoló a 2023-as évről / a 2023-as év beszámolóinak elfogadása
2. Tisztségviselők lemondásának bejelentése, elfogadása
3. Új tisztségviselők jelölése és választása
4. Vegyes ügyek 

A napirendi pontokat a közgyűlés egyhangúlag elfogadta. További napirendi pontra javaslat nem 
érkezett.

1. napirendi pont: Beszámoló a 2023-as évről / a 2023-as év beszámolóinak 
elfogadása

A tagok a szöveges szakmai beszámolót előzetesen tanulmányozásra megkapták, nem volt 
hozzáfűzni valójuk azon túl, hogy tetszett nekik és hogy látszik, hogy erős, szép volt a tavalyi év. 
Megköszönték a karnagyok és minden tag elmúlt évi munkáját. 

Hanti Mária ismertette a vezetőség által írásba foglalt pénzügyi beszámolót,  

Dr. Sugár Péter: A várostól várható támogatásról tudunk-e valamit? Mikor kaptuk ezt tavaly? 

Hanti Mária / Varga Áron / Bodor Barbara: Nem tudunk. Tavaly a először nem kaptunk semmit, 
majd mikor az önkormányzati ingatlanok fűtését kifizették, utána kaptunk támogatást májusban. 
Jövő hétfőn lesz a polgármester úr költségvetési tájékoztatója, utána pár héten belül várunk 
információt. Október végén a polgármester úrnak írt levelünkben 8.000.000 forintot kértünk. A 
támogatási keretszerződés alapján minden évben kapunk támogatást, amelynek összegét a 
költségvetés fogadja el. Visszamenőleg kapjuk, havi összegekben. 2024-ben jár le a támogatási 
szerződés. 



A beszámolóhoz a közgyűlésnek nincs hozzáfűzni valója.

A beszámolót a közgyűlés egyhangúlag, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta. 

2. napirendi pont: Tisztségviselők lemondásának bejelentése, elfogadása

2.1. Szamosi Attila elnök lemondása

Szamosi Attila elmondja: Négy évvel ezelőtt kapott bizalmat öt évre, ez jövőre jár le, ahogy a 
vezetőség minden tagjának. Amit lehetett, próbált megtenni a kórusért. Majdnem szétmentünk, de 
jöttek a karnagyaink, létszámunk felduzzadt háromszorosára, helyünk lett olcsón, amit lehetett 
megoldott, de elfáradt és lemond. Elmondta, reméli, hogy utódja agilisabb, ügyesebb lesz és kéri, 
hogy a közgyűlés fogadja el, hogy tisztségéről leköszön abbahagyja, de kórusénekesként 
továbbra is marad. 

A hozzászólók sajnálatukat fejezték ki és biztosították őt arról, hogy számítanak további 
részvételére, illetve kérték, hogy a szükséges kapcsolatokat majd adja át.

A közgyűlés az elnök lemondását tudomásul vette.

Kolontári Zsanett tisztségviselő lemondása

Kolontári Zsanett gazdasági felelős bejelenti lemondását vezetőségi pozíciójáról. Elmondja, a 
továbbiakban is szívesen segíti a kórus és a vezetőség munkáját, továbbra is szedi például a 
tagdíjakat.  

A közgyűlés Kolontári Zsanett lemondását tudomásul vette.

 Varga Áron megköszönte Zsanett eddigi munkáját, megemlítve, hogy a Búzavirág Gyermekkar 
szervezési feladatain mindenkinél többet dolgozott. 

3. napirendi pont: Új tisztségviselők jelölése és választása

Szamosi Attila ezen a ponton szerette volna átadni a korelnöknek a közgyűlés levezető elnök 
szerepet, de mivel ő betegség miatt távol volt, a közgyűlést kérte, hogy nevezzenek ki valakit. A 
közgyűlés Attilát kérte, hogy folytassa a levezetést. 

Ezt követően a levezető elnök ismertette a jelölés és választás szabályait, melyekről a tagok már 
meghívóban tájékoztatást kaptak. Felhívta a figyelmet, hogy szavazni csak a jelöltlistára 
felkerültekre lehet, a szavazat csak akkor érvényes, ha egy jelöltre szól.

A választás lebonyolítására a taggyűlés egyhangúan megszavazta a szavazatszedő bizottság 
tagjaiként Pfaff Józsefnét, Hanti Máriát és D. Szabó Andreát.

A jelölő bizottságot a közgyűlés egyhangúlag, tartózkodás és ellenszavazat nélkül elfogadta. 

Hanti Mária az egyesületi elnök tisztségre ismertette a vezetőség által ajánlott  két jelöltet, 
Borsodi Zsuzsannát és Dr. Sugár Pétert, majd kérte a közgyűlést, nevezzenek meg további 
jelöltet, ha van. Elmondta, a választás egy évre szól,az alapszabály rendelkezése szerint. 

A közgyűlés további jelöltet nem állított, a két jelöltet egyhangúlag, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadta. 



A jelöltek bemutatkozása:  

Borsodi Zsuzsanna: megköszönte a felkérést és a bizalmat a komplex feladat elvégzéséhez. 
Igyekszik az elnökség feladatait megkönnyíteni, segíteni, többet tájékoztatni a kórust a döntésekről, 
elért eredményekről, valamint többféle fórumon reklámozni a munkánkat, további kapcsolatokat 
kialakítani a környező települések intézményvezetőivel. Kollár idejében meg volt határozva, hova 
mehetett a kórus énekelni, ezek a korlátok talán ledönthetők. További támogatókat, pályázati 
forrásokat is segít keresni a működéshez.  

A levezető elnök megkérdezi, elvállalja-e az elnökjelöltséget. Borsodi Zsuzsanna elvállalja.  

Dr. Sugár Péter: megköszöni a jelöltséget és bemutatkozik. Elmondja, úgy érzi, lenne ideje 
foglalkozni az elnökséggel járó feladatokkal. Elkötelezett a kórus iránt, saját és felesége kapcsolati 
rendszereivel is tud segíteni a kórusnak ismertségben, kapcsolatrendszerben. Felesége, Somodi 
Zsuzsanna sok polgármestert ismer. Elmondta még, szerinte Borsodi Zsuzsannának mindenképp a 
vezetőségben a helye, akkor is, ha nem ő lesz az elnök, de szeretné, hogy ő folyjon bele a dolgokba.  

Borsodi Zsuzsanna: megemlítette, hogy Péter volt már a kórus elnöke. 

Dr. Sugár Péter: elmondta, akkor volt elnök, mikor még működött a nagy Liszt kórus, kb. 45 fővel.  

 A levezető elnök megkérdezi, elvállalja-e az elnökjelöltséget. Dr. Sugár Péter elvállalja.  

Magyar Károly: felveti, mi lenne, ha társelnökök lennének mindketten? 

Dr. Beke Ágnes elmondja, hogy az alapszabály nem ismeri a társelnöki tisztséget, ezért ehhez előbb 
módosítani kellene. 

A szavazatszedő bizottság tagjai a titkos szavazáshoz kiosztják a szavazócédulákat, és felhívják a 
figyelmet, hogy csak egy név jelölhető. Több névvel, ill. más, nem jelölt tag nevével a szavazat 
érvénytelen. Csak a tollal írt szavazat tekinthető érvényesnek.  

A jelölő bizottság a szavazatokat összegyűjti és megszámolja.  

Hanti Mária ismerteti az eredményt:  

- megjelent szavazásra jogosult tag: 24 
- leadott szavazatok száma: 23 
- érvényes szavazat ebből: 23 
- eredmény: 

o 7 szavazat érkezett Borsodi Zsuzsannára 
o 16 szavazat érkezett Dr. Sugár Péterre 
o 1 fő tartózkodott a szavazástól 

A szavazás értelmében a társaság új elnöke Dr. Sugár Péter. 

Dr. Sugár Péter megköszönte a bizalmat és örömmel elvállalta, de számít a társaság segítségére. 
Egyrészt az önkormányzat felé a kapcsolattartóra, aki Bodor Barbara. Minden mást nekünk kell 
kidolgoznunk, és nagyon jónak tartja, hogy ilyen lelkes a csapat a pályázatok kidolgozásában, mert 
anélkül nehéz lenne előre jutni.  



A levezető elnök elmondta: kell egy elfogadó nyilatkozat Dr. Sugár Pétertől, egy lemondó 
nyilatkozat Szamosi Attilától, amit már decemberben megírt és most átadja Hanti Máriának.  

Ezt követően Kolontári Zsanett lemondására tekintettel a gazdasági felelős tisztségre történő 
választással folytatja a közgyűlést. 

Hanti Mária, mint a vezetőség és a bizottság tagja javasolja Borsodi Zsuzsannát a gazdasági felelős 
tisztségre, és felhívja a tagságot további jelöltek állítására. 

A közgyűlés további jelöltet nem állított, Borsodi Zsuzsanna jelöltségét egyhangúlag, tartózkodás 
és ellenszavazat nélkül elfogadja. 

Borsodi Zsuzsanna a jelöltséget elfogadja. 

Hanti Mária tájékoztatja a tagokat, hogy a választásra e tisztség tekintetében is a korábban 
elmondottak vonatkoznak. A szavazáskor csak a jelölőlistára felkerült személyre lehet szavazni 
vagy ellene szavazni, a választás akkor lesz eredményes, ha a szükséges arányban támogató 
szavazatot kap a jelölt. 

A bizottság tagjai ezután kiosztják a szavazó lapokat, majd a titkos kitöltés után begyűjtik azokat. 

Hanti Mária a szavazatok számbavétele után ismerteti az eredményt: 

- leadott szavazatok száma: 24 
- érvényes szavazatok száma: 24 
- Borsodi Zsuzsára leadott szavazatok száma: 24 
- ellenszavazat: nem volt. 

A közgyűlés Borsodi Zsuzsannát tisztségre egyhangúan megválasztotta. 

4. napirendi pont: Vegyes ügyek 
 

4.1. Kollár emlékdíj:  
Varga Áron felveti, legyen egy junior verzió a gyerekeknek is. Kollár díjra március 31-
ig lehet javasolni kórustagot és támogatót. A vezetőség dönt a jelöltek közül. A tagság 
bármelyik elnökségi tagnak elmondhatja a jelöltjét.  
 

4.2. Új tag toborzás: 
Dr. Sugár Péter kérdezi Varga Áront, hogyan képzeli el a kórus taglétszámának 
felfejlesztését? Mert főleg a férfiaknál lenne erre nagy szükség.  
Varga Áron ismerteti a kórustagoktól erre beérkezett ötleteket, és javasolja ezekből egy 
e-mail folyam indítását azok továbbgondolására, megvalósítására. 

 
Varga Áron emellett elmondja: a koncertek vállalásában a kórusnak kell egyezségre jutnia, 
ő nem szeretne a társaság nevében egy személyben elvállalni koncertet, megígérni, hogy 
mindenki ráér. Vannak rövidebb megszólalások, amihez nem is kell 100%-os részvétel, de 
a fő fellépéseinken mindenkire számítunk. De nem szeretne azzal az ígéretével szembe 
menni, hogy a tavalyi 26 megszólalással ellentétben idén kevesebb lesz. 
 




